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高爾夫球愛好者的天堂｜聖靈群島 The Whitsundays
4夜[出發日期 : 2022年10月1日至2023年3月31日] ︳4 Nights [Travel Period : 01Oct2022-31Mar2023]

✓4晚酒店住宿

4 nights hotel

accommodation

✓國泰航空來回經濟客位機票

Round trip economy class air 

ticket on CX

Ref No. : 40826Tour Code : CXHTIGOLF01 PCH/18Jul22/300

✓來回布里斯本與聖靈群島內陸機票
Round trip domestic air ticket 
between Brisbane and Whitsundays 

漢密爾頓島高爾夫球會(Hamilton Island Golf Club)位於
大堡礁(Great Barrier Reef)聖靈群島(Whitsundays)區的
丹特島(Dent Island)，擁有壯觀的環境，是澳洲唯一
一個島上錦標賽高爾夫球場。
由冠軍職業高爾夫球手Peter Thomson設計，很有挑
戰性，與自然起伏的景觀無縫融合。球場內有些洞穴
位於山脊上，需要跨越陡峭的山谷，而那股常然悠存
的海風讓人更添歡樂。玩完一局後，您可以在俱樂部
會所放鬆身心，欣賞著名的自然奇觀 - 聖靈群島。
在聖靈群島的白天堂沙灘(Whitehaven Beach)的純白
沙灘上放鬆身心，乘坐水上飛機飛越心形礁(Heart 
Reef)，並在隱世海灘和海灣划舟、浮潛、潛水和暢泳
等活動。

Mandatory credit: Hamilton Island Golf Club

Mandatory credit: Tourism Whitsundays 



The 18-hole, par 71 Hamilton Island Golf Course is said to be one of 
the most challenging in the world. Designed by five-time British Open winner Peter Thomson, and 
taking full advantage of Mother Nature’s work, the course is strung along the spectacular ridges 
and steep valleys of Dent Island. 
The course boasts a variety of obstacles for those willing to take on the challenge – wicked winds; impenetrable bushland; 
people have even called the 14th hole, the ‘Valley of Death’. Despite its punishing design the golf course is a ‘must do’ for
both novice and professional golfers, catering for all experience levels. 
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www.hamiltonislandgolfclub.com.au/en

Package includes:
- 1 x 18-hole round of golf for each adult at Hamilton Island Golf Club
- Return transfers from Hamilton Island to the Golf Club on Dent Island
- Usage of a 2-seater electric golf buggy on-course

Booking Conditions:
- Guests must arrival on Dent Island at least 20 minutes prior to the tee off time
- 18 holes of golf takes approximately 5 hours to complete. Please take this into consideration when arranging flights / transfers 
to and from the island.
- Driver of golf buggy required a driver’s license
- 1 Golf Buggy will be allocated between 2 players

Tee Off Time:
Tee time will automatically be booked in on the second day of the guest’s stay (ie. the day after the arrival date) with a start time 
of 10.00am or nearest available time. Exact tee off time will be advised upon confirmation of booking

Shoe Hire:
Equipment can be hired from the Pro Shop at Hamilton Island Golf Club. Please provide golfing preferences including club and 
shoe hire by contacting the Pro Shop by e-mail golf@hamiltonisland.com.au at least 7 days prior to arrival.

Dress Regulations:
When visiting the Clubhouse or playing on the course, men must wear a collared shirt, and there is no denim clothing, board 
shorts or rubber thongs permitted. Please visit https://www.hamiltonislandgolfclub.com.au/dress-code
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入住4晚漢密爾頓島海濱俱樂部 Hamilton Island Beach Club
www.hamiltonisland.com.au/accommodation/beach-club-hotel-resort

[僅限年滿18歲以上的客人入住
Beach Club does not cater for guests under 18 years of age]

Page 3 of 4有關套票的條款及細則請參閱最後一頁1人成行 GV1

Stay 4 nights or more includes:
- VIP return Hamilton Island Airport to Beach Club transfers

(flight details must be advised at time of booking)

- Daily a la carte breakfast
- One round 18-hole golf for 2 adults at Hamilton Island Golf Club
(including return transfers from Hamilton Island to the Golf Club on Dent Island 

and use of 2-seater electric golf buggy)

- VIP buggy chauffeur service for the duration of stay
- Use of catamarans, paddle skis, windsurfers and snorkelling equipment
- Use of the gym, sauna and tennis court
- Unlimited use of the scheduled island shuttle service

(daily between 07.00am and 11.00pm)

※套票以淡季價格計算，於旺季、週末及假期前夕或大型節日期間出發，需另付附加費。詳情向本社職員查詢作準

Beach Club Room

HK$14,760+ (每位/成人佔半房)

Room Size:  430ft² Bed Type: King/Twins Bed

續住每晚: HK$3950+ | 包早餐

With private furnished balcony or terrace directly facing 
beautiful Catseye Beach and the Coral Sea
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11人人成成行行 GGVV11 

Departure Adult  
Booking class Ticket 

validity International 

01Oct22-31Mar23 

--- N 

Max. 3 
months 

$900 S 

$2350 V 

Domestic fare are subject to change, please refer to GDS fare for detail  

 

Price Includes :
•Round trip economy class air ticket between Hong Kong and Brisbane on CX
•Round trip domestic air ticket between Brisbane and Whitsundays
•4 nights hotel accommodation
•HK$100,000 Travel Insurance [Zurich Insurance (Hong Kong) 24-hour emergency hotline+852-2886-3977]

•& 0.15% TIC Levy

Terms & Conditions :
•Package price is per person ( in HK$ ) and valid between 01Oct2022-31Mar2023; 
and hotel stay must be completed by 31Mar2023

•Booking class  : N Ticket validity  :  Max.3 months
•International flights valid on CX only
•Twin room is based on 2 single beds or 1 double bed
•Airport tax, HK security charge & fuel surcharge(if any) are not included
•A non-refundable deposit of HK$1000 per person required upon reservation 
•Full payment must be made after confirmation with no refund
•Upon confirmation, any amendment is subject to company’s discretion
•All prices and conditions are subject to change without prior notice
•Check whether the Security Bureau has issued any Outbound Travel Alert for your 
destination before firming up your travel plan to ensure personal safety

•A service fee of HK$30 will be collected for each ticket issued

費用包括：
•國泰航空來回香港與布里斯本經濟客位機票
•來回布里斯本與聖靈群島內陸機票
•4晚酒店住宿
•HK$100,000旅遊保險[蘇黎世保險(香港) 24小時緊急支援服務+852-2886-3977]

•0.15% 旅遊業賠償基金

條款及細則：
•以上套票價錢以每成人計算，有效日期為2022年10月1日至2023年3月31日；
酒店入住必須於2023年3月31日或之前完成
•訂位代號：N  機票有效期 : 最長3個月
•國際航班只適用於CX航班
•雙人房之房種為2張單人床或1張雙人床
•費用包括費用並未包括兩地機場稅，香港機場保安稅及燃油附加費(如適用)
•訂位時須繳交訂金港幣每位$1000
•餘款需於機票及酒店確認後繳付及恕不退還
•於機票及酒店確認後，如需更改本公司擁有最終決定權
•所有費用如有更改，恕不另行通知
•為確保自身安全，旅客在落實行程前，應留意保安局有沒有對目的地發出外遊警示
•每發出機票乙張，收取港幣$30服務費

國泰航空布里斯本機票附加費表

CX Brisbane Airfare Surcharge

出發日期: 2022年10月1日- 2023年3月31日

Travel Period : 01Oct2022-31Mar2023
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